شروط وأحكام عرض نقاط المكافآت الإضافية

Bonus Rewards Offer Terms & Conditions

بنك دبمي الإسلاممي Dubai Islamic Bank

#ReadyForTheNew

- 1. Campaign period 1st October 2023 to 31st December 2023
- 2. Dubai Islamic Bank Customer (Customer) needs to have a Rewards Account to participate in the campaign.
- 3. Existing and new Bank customers can participate in the campaign.
- 4. Bonus reward points will be given for incremental average balances during the campaign period over and above the regular bonus points applicable to the Rewards Account.
- 5. Reward points can be earned for incremental average balance in the Rewards Account during the campaign period and in multiples of AED 100,000 and thereof.
- 6. Any Bank-initiated credits or reversals into the Business Account during the campaign period would be excluded from the balance growth calculations.
- Only incremental average balances at a Customer Level (in AED & USD currency) would be considered for this campaign.
- 8. Any bookings in Term Deposits/ Wakala Deposits will not be considered for campaign.
- 9. Customers need to maintain the required Monthly Average Balance (MAB) in their bank account.
- 10. Only valid Trade License & KYC at all times will be considered.
- 11. Additional 250,000 Bonus Reward points for new or existing Business Banking customers opting for new/top-up Small Business Finance (minimum ticket AED 250,000) or new Working Capital facility (minimum ticket AED 3 million) if approved & disbursed during the campaign period. Customers should have a Business Reward Account in order to be eligible for Bonus Rewards.
- 12. Customers missing out or delaying the payment of instalments on finance will not be included
- Customers who have chosen to settle their finances earlier than the tenure will not be included in the offer.
- 14. Customers obtaining discounts on other Asset products will not be eligible for 250,000 bonus reward points.
- 15. First-year FREE SME online service for customers taking up a Business Finance or a Working Capital Facility for customers who do not have an SME online subscription.
- 16. A Maximum cap of 5,000,000 Reward points during the campaign period will be applicable.
- Reward points will be credited within 2 months after the end of the campaign period.
- 18. Customers can redeem reward points through Al Islami Business Online only.
- 19. The Bank has the right to change the form or amount of rewards/or the method in which rewards are awarded to the customers at any time at its sole discretion and without notice. Bank reserves the right to disqualify a Customer at any time from the rewards at its sole discretion and without notice.
- 20. The Bank is not liable for any damage, loss, tax, cost, or expense of any kind, incurred or suffered by the Customer with respect to the rewards and their conversion.
- 21. The Bank is not responsible for the quality of the reward redemption. Any issue pertaining to the redeemed goods or services is to be taken up with the vendor directly by the Customer

- أكتوبر 2023 إلى 31 ديسمبر 2023 ألى 31 ديسمبر 2023
- للمشاركة في الحملة يجب أن يكون المتعامل من أصحاب حساب مكافآت.
 - يمكن لكل من المتعاملين الحاليين وكذلك الجُدد المشاركة فى الحملة.
 - 4. خلال فترة الحملة، سيتم منح نقاط المكافآت الإضافية للأرصدة المتزايدة فضلاً عن نقاط المكافآت العادية المطبقة على حساب المكافآت.
 - أ. يمكن الحصول على نقاط المكافآت في حال الرصيد المتزايد (التراكمي) في حساب المكافآت لمضاعفات المبلغ 100,000 درهم إماراتى وما فوق.
 - قوم البنك باستبعاد أي إيداعات مصرفية أو عكس
 القيود لحساب الأعمال التجارية خلال فترة الحملة من
 العملية الحسابية المتعلقة بالرصيد التراكمي.
 - 7. يتم اعتماد متوسط الأرصدة التراكمية فقط للمتعامل (بالدرهم الإماراتي والدولار الأمريكي) لهذه الحملة.
 - لن يتم الأخذ بعين الاعتبار أي حجوزات لودائع لآجل/ ودائع الوكالة.
- 9. يتم الأخذ بعين الاعتبار المتعاملين الذين يحتفظون على
 الدوام بالمتوسط المطلوب من الرصيد الشهري (MAB) في
 الحساب المصرفى.
 - 10. لن يتم قبول سوى الرخصة التجارية السارية المفعول واستمارة اعرف متعاملك المحدثة.
 - 11. يتم إضافة (250,000) نقطة مكافأة إضافية لمتعاملي حسابات الأعمال التجارية الجدد أو الحاليين ممن اختاروا الحصول على تمويل جديد/ إضافي للمشاريع الصغيرة (الحد الأدنى للتذكرة 250,000 درهم) أو تسهيل جديد لرأس المال العامل (الحد الأدنى للتذكرة 3 مليون درهم) بحيث تم اعتماده وصرفه خلال فترة الحملة. يجب أن يكون لدى المتعاملين حساب مكافآت الأعمال التجارية ليكونوا مؤهلين للحصول على نقاط المكافآت الاضافية.
- 12. لن يتم إدراج المتعاملين الذين يتأخرون في سداد الأقساط أو يؤجلون سداد أقساط التمويل.
- 13. لن يتم إدراج المتعاملين الذين اختاروا تسوية تمويلهم في وقت يسبق فترة العرض.
- 14. المتعاملون الذين يحصلون على خصومات على منتجات الأصول لن يكونوا مؤهلين للحصول على (250,000) نقطة مكافأة إضافية.
 - 15. إنشاء الحساب عبر الانترنت مجاني للسنة الأولىللشركات الصغيرة والمتوسطة الذين يحصلون على تمويل أعمال أو تسهيلات رأس مال عامل ممن لا يتمتعون باشتراك في خدمة الشركات الصغيرة والمتوسطة عبر الإنترنت.
 - 16. الحد الأقصى للنقاط المطبقة خلال فترة الحملة هو 5,000,000 نقطة مكافأة.
 - 17. يتم إضافة نقاط المكافآت بعد شهرين من انتهاء فترة الحملة.
- 18. يجوز للمتعامل استبدال نقاط المكافآت من خلال الإسلامي أونلاين للأعمال.
 - 19. يحق للبنك تغيير شكل أو مقدار المكافآت / أو طريقة منح المكافآت للمتعاملين في أي وقت وفقًا لتقديره المطلق ودون إشعارهم.
- يحتفظ البنك بالحق في استبعاد أي عميل في أي وقت من المكافآت وفقًا لتقديره المطلق ودون إرسال إشعار له.
 - 20. البنك غير مسؤول عن أي ضرر أو خسارة أو ضريبة أو تكلفة أو نفقات من أي نوع، يتكبدها أو يتحملها المتعامل فيما يتعلق بالمكافآت وتحويلها.
 - 21. البنك غير مسؤول عن جودة استبدال المكافآت. ينبغي على المتعامل الرجوع إلى البائع مباشرة بخصوص أي مسألة تتعلق بالسلعة أو الخدمة التي تم استبدالها.